
Ügyiratszám: 23-     /2009.

Jegyzőkönyv

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2009. december 17-én, 10,30 
órakor megtartott  testületi üléséről. 

Helye: Faluház, Salföld

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Fábián Gusztáv alpolgármester
Mátraházi Zsuzsanna képviselő

                       Raffay Béla képviselő
Összesen: 4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Dr. Verbovszki Valéria helyettes jegyző

Valamennyi napirendnél jelen van:
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő jelen van, 
az ülés határozatképes, azt megnyitja. Ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat. 
Napirenddel kapcsolatban hozzászólás vélemény van-e?
Aki a meghívó szerinti  napirendi pontokat  elfogadja, kéri kézfeltartással szavazzon.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal a napirendi pontokat elfogadja és 
meghozza az alábbi határozatot:

107/2009. (XII. 17.) Kth. sz. határozat

1./ Államigazgatási hatósági feladatok ellátása 2010. évben
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
2./  Az  önkormányzat  2009.  háromnegyedévi 
gazdálkodásáról beszámoló
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
3./  Az  önkormányza  2010.  évi  költségvetési 
koncepciója
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
4./ Likvidhitel meghosszabbítása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
5./ Tájékoztató a szennyvízcsatorna- pályázatról
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
6. Karácsonyi támogatás megbeszélése
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
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1./ Államigazgatási hatósági feladatok ellátása 2010. évben

Simonné Vitányi Mónika
Mindenki  tudja  2009.  december  31-ig  kötött  hatósági  igazgatási  társulásra  kötött 
megállapodás lejár. Kérdéses, hogy mit tudnak tenni a következő évben. Elöljáróban szeretné 
elmondani,  hogy  jövő  hétre  egyeztettek  időpontot  Kővágóörs  Kékkút  és  Salföld 
polgármestere és a jegyző felmegy az Államigazgatási Hivatalba. Megpróbálják megoldani 
azt a problémát, hogy csatlakozni másik körjegyzőséghez csak úgy lehet, ha  június 30-ig 
döntést  hoznak a  csatlakozásról.  Ezügyben  fogják  felkeresni  az  Államigazgatási  hivatalt, 
hogy  mit  lehet  tenni.  Működhet-e  ez  a  társulási  forma.  Elmondja,  hogy  Kővágóörsön 
december 15-én szünt  meg a munkaviszonya.  Kérése,  hogy december  21-ével  szüntessék 
meg a jegyző munkaviszonyát.

Fábián Gusztáv
Kővágóörsön tudomása szerint nincs kiírva a jegyzői pályázat. Annyiból problémás, hogy az 
önkormányzatnak úgy kellene ezt a megállapodást meghosszabbítani,  hogy nem tudják ki 
lesz a jegyző. Mivel ez a helyzet van. Ő is egy körjegyzőségbe csatlakozást tud javasolni. Ő 
személy szerint beszélt a Kékkúti polgármesterrel,  aki tájékoztatást  kért,  hogy kb. milyen 
összeggel tudná „átvenni „ Salföldet. Elhangzott, hogy 1,3M/Ft-1,5 M/Ft-ért csatlakozhatna a 
meglévő  körjegyzőséghez.  Ha  ez  a  probléma,  miszerint  nekik  fel  kellett  volna  oszlatni 
magukat fél évvel korábban.

Simonné Vitányi Mónika
Salföld csatlakozhatott volna, ha meghozzák a döntést június 30-áig.

Fábián Gusztáv
Ő úgy tudta, hogy december 31-ig lehet csatlakozni.

Dr. Verbovszki Valéria
Csatlakozni és kiválni az év első napjával lehet, a döntést meg kell hozni június 30-ig.

Fábián Gusztáv
Kővágóörsön nincs kiírva a jegyzői pályázat? 

Simonné Vitányi Mónika
Helyettes jegyző lesz, és ezügyben mennek fel az Államigazgatási hivatalba.

Dr. Verbovszki Valéria
A Ktv. szerint a jegyző a főállásán kívül mégegy állást vállalhat el. 

Simonné Vitányi Mónika
Vagy  az  önkormányzatnak  kell  egy  jegyzőt  megkeresni,  aki  ellátja  az  önkormányzati 
hatósági  feladatokat  (testületi  ülés  előkészítése  stb.),  a  többi  feladat  továbbra  is  lehet  a 
megállapodás keretében, ahogy eddig is. 

Fábián Gusztáv
Hogyan volt ebben az évben?

Simonné Vitányi Mónika
Kővágóörsnek volt főállású jegyzője, egyet helyettesíthetett.
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Fábián Gusztáv
Most a helyettesítő jegyzőnél van ez a probléma.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 

Fábián Gusztáv
Ez Kővágóörsnek és Salföldnek is problámája. Azt javasolja, hogy Kékkúthoz lépjenek be. 
Mindenesetre a kékkúti polgármester  pozitívan állt a dologhoz. 

Mátraházi Zsuzsanna
Az  az  egyetlen  lehetőség,  hogy  továbbviszik  a  hatósági  igazgatási  társulást?  Milyen 
lehetőségek vannak?

Dr. Verbovszki Valéria
Körjegyzőséget  alakítani  bármikor  lehet  olyan  községgel,  amely  nem  körjegyzőségben 
működik.

Mátraházi Zsuzsanna
Badacsonytomaj városhoz csatlakozni az egy lehetőség.

Dr. Verbovszki Valéria
Mivel Kővágóörsnek nincs jegyzője, ha pl. a kékkúti jegyző áthelyettesítene, akkor már több 
helyettesítést nem vállalhat. Ezért a testületi munkára másik jegyzőt bíz meg. 

Mátraházi Zsuzsanna
Hatósági igazgatási tárulás más településsel is létrehozható?

Dr. Verbovszki Valéria
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Akkor itt egy másik megoldás. Mi van ha Kékkúttal lépnek hatósági igazgatási társulásba. A 
jegyző is ott van. Ez is egy lehetőség.
A  másik  lehetőség,  ha  saját  jegyzője  lesz  az  önkormányzatnak.  Mi  van  akkor,  ha  a 
településnek nincs pénze jegyzőre?

Fábián Gusztáv
Költségvetésben szerepel 1,4 M/Ft. Ez az összeg nem elég önálló hivatal létrehozására. Ez 
kizárt. Azt tudja mondani, hogy függőben van a dolog. Két választásuk van. Az egyik kicsit 
bonyolultabb,  az a  Kővágóörsi  igazgatási  társulás.  A kékkúti  hatósági  igazgatási  társulás 
egyszerűbb, ahol egy helyen megoldhatják ezt a kérdést. Ő inkább a kékkúti változatot tudná 
javasolni a testületnek.

Simonné Vitányi Mónika
Egy hónap alatt a számítógépes adatokat nem lehet átadni. Javaslata, hogy várják meg az 
Államigazgatási  Hivatal  álláspontját,  addig  maradjon  a  társulás  Kővágóörssel.  Azt  is 
megtapasztalják, hogy a kékkúti jegyző hogyan látja el a feladatát. Félévig meg tudják hozni 
a határozatot a csatlakozásról. És akkor a következő év elejétől oda tudnak csatlakozni.
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Mátraházi Zsuzsanna
Államigazgatási Hivatal már csak tanácsadó szerv. Mi van akkor,ha azt mondják, hogy nem 
lehet segíteni?

Simonné Vitányi Mónika
Az a feladatuk, hogy segítsék az önkormányzatokat.

Mátraházi Zsuzsanna
Ő megkérné a polgármester asszonyt és az alpolgármester urat, hogy mivel ők már jártak 
Kékkúton és ez járható út, hogy tegyék meg, hogy tárgyalnak Kékkúttal a hatósági igazgatási  
társulás létrehozásáról. Ők arról nem tehetnek, hogy még mindig tárgyalásokat folytatni.
Nekik az lenne legegyszerűbb, hogy nem kellene kétfelé menni.

Fábián Gusztáv
Kékkút elutasította, hogy hirtelen átvegye Salföld ügyeit. 

Simonné Vitányi Mónika
Két hét múlva január 1-je van. 

Raffay Béla
Az a legegyszerűbb, ha megvárják mit mond az Államigazgatási Hivatal.

Simonné Vitányi Mónika
A jegyző szempontjából kell felmenni.

Simmoné Vitányi Mónika
Megkérdezik Kékkútat és beszélnek az Államigazgatási hivatallal is.
Mást így előre nem tud mit mondani.

2./ Az önkormányzat 2009. háromnegyedéves tájékoztatója

Simonné Vitányi Mónika
Mindenki  megkapta  az  anyagot.  Van-e  hozzáfűzni  való,  kérdés  a  tájékoztatóval 
kapcsolatban?

Fábián Gusztáv
Megköszöni, hogy részletes tájékoztatót kaptak. Ebben jobban össze tudták hasonlítani az 
adatokat. Szerepel a hozzájárulás a körjegyzőség működéséhez 2008. évre. Ebben az évben 
ezt fizettük. A következő évre kell még 640 e/Ft-ot fizetni?

Simonné Vitányi Mónika
Félévet ebben az évben, a többit a következő félévben fizetik.
Van-e más kérdés a háromnegyedéves tájékoztatóval kapcsolatban?

Aki elfogadja az önkormányzat  2009. háromnegyedéves tájékoztatóját,  kéri kézfeltartással 
szavazzon.

Dr. Verbovszki Valéria
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.
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Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja és meghozza az alábbi határozatát:

108/2009.( XII.17.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
az  Önkormányzat  2009.  háromnegyed  évi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadja.

3./ Az önkormányzat 2010. évi költségvetési koncepciója
Simonné Vitányi Mónika
Kérdés, hozzászólás a koncepcióval kapcsolatban?

Fábián Gusztáv
Koncepcióban szerepel a hatósági igazgatási társuláshoz hozzájárulás 1,4 m/Ft összegben.

Mátraházi Zsuzsanna
Arról volt szó, hogy nem tartalmaz konkrétumot a koncepció. Ebben most is ott van, hogy 
Kővágóörs. Dillemmában vannak. Ezt ki kellene hagyni.

Simonné vitányi Mónika
Akkor a név ne legyen benne? Rendben, kiveszik.

Fábián Gusztáv
Módosításként javasolja, mivel a munkanélküliek száma az növekedni fog, hogy a közhasznú 
programra tervezett 400 e/Ft-ot emeljék meg. 

Simonné Vitányi Mónika
Három közcélú bérével számoltak. Hat ember  bérével számoltak.

Mátraházi Zsuzsanna
Közcélú foglalkoztatottként lehet foglalkoztatni a segélyezetteket?

Simonné Vitányi Mónika
Igen, ha az önkormányzat tud munkát biztosítani.
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Kolláth Zsuzsanna
Egy évi regisztrált munkanélkülinek kell lenni, ahhoz, hogy RÁT-ra jogosult legyen.

Simonné Vitányi Mónika
Más kérdés, hozzászólás a koncepcióval kapcsolatban?

Fábián Gusztáv
Egy  kérdése  lenne  a  falugondnoki  szolgálattal  kapcsolatban?  Az  állami  támogatás  hol 
szerepel?

Simonné Vitányi Mónika
Azt még nem tudják, azért nem szerepel.

Mátraházi Zsuzsanna
Lehet tudni, hogy a falugondnoki szolgálat működését  mennyiben érintik a változtatások?

Simonné Vitányi Mónika
Úgy tudja, hogy csökkeni fog a támogatás.

Mátraházi Zsuzsanna
A hitel igénybevételnél szerepel 3. 644 e/Ft. Ez a likvidhitel?

Simonné Vitányi Mónika
Előbb kiszámolták a költségvetést, és ennyi jött ki hiányként. Ez nem azt jelenti, hogy ennyi 
hitelt vesznek fel. A költségvetés egyenlege így áll meg.

Mátraházi Zsuzsanna
Úgy  szavaztak  a  múltkor,  hogy  nem  emelik  a  hitel  összegét.  Ez  már  magasabb  a 
hitelkeretnél.

Fábián Gusztáv
Kérdése, hogy ha 3.6 m/Ft-ot állítanak be hitelként, elég-e a meghosszabbított 2,5 M/Ft-os 
hitel.

Simonné Vitányi Mónika
Igen elég, mert vannak olyan összegek, amelyeket nem tudunk.

Mátraházi Zsuzsanna
A koncepció ellentétben van egy korábbi határozatukkal.

Simonné Vitányi Mónika
Ez nem azt jelenti, hogy fel kell emelni a hitel összegét.
Ha más kérdés nincs, szavazásra teszi fel a napirendi pontot.
Aki elfogadja az önkormányzat 2010. évi koncepcióját, kéri kézfeltartással szavazzon.

Dr. Verbovszki Valéria
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
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Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja és meghozza az alábbi határozatát:

109/2009.( XII.17.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
az Önkormányzat 20l0. évi költségvetési koncepcióját 
elfogadja.

4. Likvidhitel meghosszabbítása
Simonné Vitányi Mónika
Mindenki megkapta az előterjesztést ezzel kapcsolatban.
Megkéri a kollégát, hogy szóban még adjon tájékoztatást.

Vadászi tibor
Arról  volt  szó,  ha  december  27-ig  beadják  a  hitelkérelmet,  akkor  nem kell  kifizetni  az 
értékbecslés  értékét.  Ez kb.  40-60 e/Ft jelentett  volna.   Nem új  szerződés készül,  hanem 
hosszabbítás történik majd.

Fábián Gusztáv
Azt kifogásolta, hogy a fedezi biztosíték alacsony. Tájékoztató szerint azt nem azonos a piaci 
értékkel,  annak  kb.  50-70%-a.  Akkor  miért  írnak  bele  ilyen  összeget.  Beismerik,  hogy 
mégiscsak többet jelent. 

Vadászi Tibor
Az ingatlan értékbecslő megállapít egy un.menekülési illetéket, amennyiért el lehet árverezni 
az ingatlant. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ki árverez ilyenkor?

Vadászi Tibor
Bank árverez. Ez azért van, hogy a bank nemfizetés esetén a pénzét visszakapja.

Simonné Vitányi Mónika
Aki az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, kéri kézfeltartással szavazzon.

Dr. Verbovszki Valéria
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ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Nem.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás 
nélkül az ismertetett határozati javaslatot elfogadja és meghozza az alábbi határozatát:

110/2009.( XII.17.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 
folyószámlahitel  további  fenntartását  határozza  el 
2.500 e/Ft-os kerettel.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és 
a jegyzőt a hitellel kapcsolatos szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

5./ Tájékoztató a szennyvízcsatorna pályázatról

Simonné Vitányi Mónika
Elmondja,  hogy  kapott  egy  levelet  Mátraházi  Zsuzsanna  képviselőasszonytól,  mely  a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Úgy gondolja, hogy  levelének 1-4. pontjai teljesítve lettek.
Az 5. pontban feltett kérdésekre válaszol.
1. 2009. augusztus 12-én érkezett értesítés a pályázat elutasításáról, indoka, hogy a pályázati 
adatlap nem a pályázati útmutatóban előírt formátumban került benyújtásra.
2. 2009. augusztus 18-án 82-127/2009. iktatószámmal. Erre a fellebbezésre a mai napig nem 
érkezett válasz.
3. 2009. szeptember 28-án.
4-5-6.ugyanabban  a  pályázati  kiírásban,  és  feltételekkel  indult  a  pályázat.  Hiánypótlás 
érkezett november végén, közte volt az is, hogy a határozatot is módosítani kellett.  Ezt a 
határozatot november 2-án mind a hárman megszavazták. 
7. Megmondja a jelszót, de ő nem tudta megnézni. 
Tájékoztatásként elmondja, hogy a második pályázatot is elutasították. 
Elmondja,  hogy  a  település  többsége  csatornát  szeretne.  Ezt  bizonyítják  a 
szándéknyilatkozatok, meghatalmazások, a társulat megalakulása. A cégbíróság felé beadásra 
került a társulat bejegyzéséhez szükséges dokumentumok. Az ügyvéd úr tájékoztatta, hogy 
november  4-én  már  a  Káli-medence  Környezetvédelmi  Társaság  fellebbezéssel  élt. 
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November 11-én Mátraházi Zsuzsanna salföldi lakos is fellebbezéssel élt. Elmondja, hogy a 
tapolcai kistérségben a 33 település közül egyedül Salföld nem fog tudni csatornázni. Káli-
medencei települések közül szintén Salföld nem fog tudni pályázni. Tudni kell, hogy itt van a 
Nemzeti  Park bemutatóhelye,  itt  van a  felelőssége  annak,  hogy építkezni  nem lehet.  Bár 
egyeseknek mégiscsak lehet. Építési engedélyeket adtak ki, holott nincs csatorna. Van olyan 
is, holott tudják, hogy nincs zárt szennyvíztárolója és kapott építési engedélyt. Volt olyan aki 
kapott fennmaradási-továbbépítési engedélyt kapott úgy csatolt vízzárósági jegyzőkönyvet.
Úgy gondolja, hogy maga és Raffay Béla képviselőtársa nevében mindent megtettek, hogy a 
községben a szennyvízelvezetés problémáját meg tudják oldani. Sokan felismerték és tudják, 
hogy az emésztőjük nem vízzáró és megoldás az, hogy valamit tenni kell, és csatlakoztak is a 
társulathoz.  Ők a községet  képviselik.  Érthetetlen  számára,  hogy a 4 fős  testületből  2  fő 
képviseli  a  többséget.  Számára  elfogadhatatlan,  hogy  a  Káli-medence  Környezetvédelmi 
Társaság nevében lép fel  Somogyi  Győző úgy,  hogy a társaság tagjai  a káli-medencéből 
vannak,  és  azok  lépnek  föl,  akiknek  a  szennyvízkezelésük  meg  lesz  oldva.  Ezt 
tisztességtelennek tartja. 

Raffay Béla
Kérdést  szeretne  az  alpolgármester  úrnak  intézni.  Amikor  először  megszavazta  a 
csatornapályázatot,  akkor  utána  azt  mondta,  hogy  megtévesztettük,  amikor  másodszor 
megszavazta azt meg letagadja. Ez miért van?

Fábián Gusztáv
Az első szavazás  alkalmával  úgy szavazta  meg,  hogy csak annyit  tudott,  hogy milyen  a 
csatornarendszer. Erről tájékoztatást kapott a tervezőktől. Egyet nem csinált meg, ami fontos 
lett volna, hogy pályázati kiírást kellett volna elolvasnia. Tudnia kellett volna azt, hogy mi 
szerepel a csatornapályázatban, nem egy év után. Így gyakorlatilag vakon szavaztak. Ami 
pedig a november 2-i szavazást illeti, szó sem volt második pályázatról. Arról volt szó egy 
rendkívüli ülésen, amiért ment el arra az ülésre, mert háziorvosi szolgálattal kapcsolatban 
hívták  össze.  Ezek  után  jegyzőasszony  és  polgármester  asszony  kihozta  azt  a  határozati 
javaslatot, melyben az szerepelt, hogy növelni kell az áfa-t 5 %-kal. Ő ezt elolvasta. Szó nem 
volt egy második pályázatról.  Nem is tudhatták,  hogy az első pályázatra  is visszaadták a 
fellebbezést,  mert  azt  mindig  elhallgatta  a  polgármester  asszony.  Azt  meg  kellett  volna 
beszélni egy önkormányzati ülésen, hogy ez egy új pályázat. Miközben hogy létezik az, hogy 
szeptember 28-án önkényesen beadta a polgármester  asszony.  Ugyanis ezt nyilvánosságra 
kellett volna hozni. Ezek után megbeszélhették volna, hogy beadnak mégegy pályázatot. De 
ez már történelem. Igen ők a többséget képviselték.  Ő is csatornát akart,  csak nem helyi 
szennyvíztisztító teleppel. Ugyanazt képviselte, mint a másik két képviselőtársa. A társulat 
alakuló ülésén is arról szavaztak, hogy abban a formában szavazzák meg a csatornát, ahogy 
van. Nem arról van szó, hogy a képviselő mit képvisel, mert semmiféle elkötelezettsége nincs 
a képviselőnek, hogy a többséget képviselje. A képviselő legjobb tudása szerint kell hogy 
képviselje a falut.  Ebben a pályázatban azt kellett,  hogy támogassa,  hogy ne legyen ez a 
bizonyos szennyvíztelep. Ő mai napig ezen az állásponton van.

Simonné Vitányi Mónika
Miről szólt  volna,  hogy fellebbezés  alatt  van a pályázat.  Akkor tudtak volna lépni  azt is 
megakadályozni. A Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium  vízügyi szakállamtitkárától 
személyes egyeztetésre kért időpontra érkezett egy levél, melyet ismertet.
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Mátraházi Zsuzsanna
Elmondja,  hogy  volt  egy  konferencián,  ahol  elmondták,  hogy vannak  már  olyan  gépek, 
amelyek a szennyvíz tisztítják és visszaforgatja az egyedi szennyvíztisztítóba. Visszautalna a 
Káli-medence Környezetvédelmi társasággal kapcsolatban elmondottakhoz. Úgy hiszi, hogy 
nekik is a szennyvíztisztító teleppel volt gondjuk. Az egész történetet az alakította, hogy fél 
információkból  kellett  tájékozódni,  szavazni.  Polgármesternek  a  testület  előtt  el  kell 
mondania, hogy beadtak egy pályázatot, és arra milyen válasz érkezett. 

6./ Karácsonyi támogatás megbeszélése
Simonné Vitányi Mónika
Felmérték  az  igényeket.  Nem  sokan  igényeltek  fát.  Ami  megmaradt  fa,  6e/Ft/m3  áron 
értékesíthetnék. Ezzel egyetértenek? 

Fábián Gusztáv
Kérné, hogy aki igényelt fát, annak az udvarába szállítsák ki.

Simonné Vitányi Mónika
Beszéljenek a karácsonyi műsor szervezéséről.

Mivel más kérdés, hozzászólás nem volt az ülést 12,00 órakor bezárta.

Kmft.

Simonné Vitányi Mónika Dr. Verbovszki Valéria
polgármester jegyző h.
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